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  Protokół  nr  V/07 
 
z obrad V sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 30 stycznia 2007 roku                 
w godzinach  1100    - 1525    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności w załączeniu  
do protokółu).   
 
  

Porządek obrad: 
1. Otwarcie Sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
5. Prezentacja  Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. W Ełku. 
6. Podjęcie uchwał  w  sprawach: 
1)  przedłużenia na okres od dnia 01 marca 2007 roku do dnia 31 grudnia 2007 roku 
czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę               
i zbiorowego odprowadzania ścieków, 
2) zasad wynagrodzenia nauczycieli ustalenia regulaminów wynagrodzenia nauczycieli 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych miasta Ełku, 
3) likwidacji zakładu budżetowego - Zakładu Inżynierii Miejskiej, 
4) zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz określenia wynagrodzenia            
za inkaso, 
5) uchylenia uchwały Nr XXV/239/2001 Rady Miasta Ełku z dnia 28 lutego 2001 roku                  
w sprawie określenia wysokości opłaty administracyjnej za wydanie wypisów i wyrysów                 
z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz ustalenia zasad jej poboru, 
6) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Ełk do 
„Stowarzyszenia powiatów, miast i gmin Ełk – Gołdap – Olecko”, 
7) zmieniająca uchwałę sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 
Miasta  Ełku, 
8) zmiany uchwały Nr XLIX/439/06 Rady Miasta Ełku z dnia 26 września 2006 r. (w 
związku z rozpatrzeniem skargi Wojewody Warmińsko – Mazurskiego na uchwałę Nr 
XLIX/439/06 Rady Miasta Ełku  z dnia   26 września 2006 roku w sprawie oceny 
aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
oraz planów miejscowych), 
9) zmiany uchwały Nr XLVI/398/06 Rady Miasta Ełku z dnia 23 maja 2006 roku, 
10)uchylenia uchwały Nr XLIII/375/06 Rady Miasta Ełku z dnia 28 marca 2006 roku               
w sprawie przystąpienia do zmiany fragmentu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu ograniczonego ul. Kilińskiego, rzeką Ełk, terenem Zgromadzenia 
Sióstr Benedyktynek Misjonarek i jez. Ełk zwanego EŁK – „CYPEL” na obszarze 
położonym w obrębie III miasta Ełk, obejmującym dz. nr 3001/15, 3002/1 oraz część dz. 
nr 3001/16. 
11) kodeksu etyki radnego Rady Miasta Ełku, 
12) wyboru Komisji Dyscyplinarnych orzekających za naruszenie obowiązków przez 
mianowanych pracowników samorządowych Urzędu Miasta Ełku, 
13) upoważnienia Prezydenta  Miasta Ełku do przyjęcia środków finansowych na 
dofinansowanie projektu pn. „Budowa II etapu promenady miejskiej w Ełku dla rozwoju 
turystyki w mieście.” oraz ustanowienia formy zabezpieczenia prawidłowej realizacji 
umowy, 
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14) upoważnienia Prezydenta Miasta Ełku do przyjęcia środków finansowych  
na dofinansowanie realizacji programu Ministerstwa Edukacji Narodowej  Biuro 
Wdrażania Europejskiego Funduszu Społecznego Działania 2.1a  „Dotacje dla szkół na 
projekty rozwojowe„  oraz form zabezpieczenia prawidłowej realizacji 
umowy/porozumienia. 
7. Prezentacja projektu budżetu miasta na rok 2007. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Oświadczenia i wolne wnioski.  
10.  Zakończenie obrad. 
 
Do punktu –1- 

Na wstępie sesji został odegrany Hymn Państwowy. 
Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski wszystkich zebranych i otworzył                

V sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.  
 
 Do punktu –2- 

Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski poprosił o zgłaszanie uwag, 
zastrzeżeń do protokołu nr IV/06  z dnia 28 grudnia 2006 roku.  

W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski 
poddał od głosowanie przyjęcie protokołu nr IV/06  z dnia 28 grudnia 2006 roku.;                
23 głosami „za” - jednomyślnie „za” radni przyjęli protokół. 
    
Do punktu –3- 
 Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski poprosił o  uwagi lub wnioski 
do rozesłanego porządku obrad.  
 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz głosił dwa wnioski o uzupełnienie propozycji 
porządku obrad w punkcie 6 o podjęcie uchwał w sprawach, kolejno jako 6/13 i 6/14:  
–  upoważnienia Prezydenta  Miasta Ełku do przyjęcia środków finansowych na 

dofinansowanie projektu pn. „Budowa II etapu promenady miejskiej w Ełku dla 
rozwoju turystyki w mieście.” oraz ustanowienia formy zabezpieczenia prawidłowej 
realizacji umowy, 

– upoważnienia Prezydenta Miasta Ełku do przyjęcia środków finansowych  
na dofinansowanie realizacji programu Ministerstwa Edukacji Narodowej  Biuro 
Wdrażania Europejskiego Funduszu Społecznego Działania 2.1a  „Dotacje dla szkół 
na projekty rozwojowe„ oraz form zabezpieczenia prawidłowej realizacji 
umowy/porozumienia. 

Pan Prezydent uzasadnił celowość i potrzebę podjęcia uchwał w dniu dzisiejszym 
 
 Radny Jacek Mrozek zgłosił wnioski: 

1) po punkcie 4 dotyczącym sprawozdania Prezydenta Miasta wprowadzić punkt: 
Interpelacje i zapytania radnych. Natomiast w miejsce punktu 8 wprowadzić punkt: 
Odpowiedzi na interpelacje  i zapytania radnych. 
2) wykreślić z porządku obrad podpunkt 3 w punkcie 6 dotyczący podjęcia uchwały 
w sprawie likwidacji Zakładu Inżynierii Miejskiej. Wniosek radny uzasadniał między 
innymi, tym, że  nie przeprowadzono konsultacji społecznych z załogą, nie 
informując ich w ten sposób o możliwości zatrudnienia w innych jednostkach 
organizacyjnych miasta oraz nie dano szansy dyrektorowi zakładu przedstawienia 
planu naprawczego. Zdaniem radnego dyrektor o likwidacji zakładu dowiedział się           
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z prasy. Nie został również wysłuchany podczas posiedzenia Prezydenta Ełku. 
Prezydent nie dokonał własnej analizy opartej na kontroli zakładu. 

 Radny J.Czepułkowski  zwrócił się z zapytaniem, czy prawdą jest, że Statut 
Miasta reguluje porządek obrad i pierwszego wniosku zgłoszonego przez radnego 
J.Mrozka nie można głosować. 
 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski odczytał zapis § 34 pkt 1 -                      
„W przypadku obrad na końcu każdej sesji, przewiduje się zgłaszanie interpelacji przez 
radnych oraz zapytań i wniosków innych uczestników sesji i udzielanie na nie 
odpowiedzi.” 
 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że odbyło się spotkanie PM, 
Przewodniczącego RM z Przewodniczącymi Klubów i zaplanowano powołanie Komisji 
Statutowej, która zajmie się pracą nad zmianami obecnego Statutu Miasta. 
 
  Radny Jacek Mrozek – zapis w Statucie Miasta nie przewiduje kolejności. 
  
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski ponownie odczytał zapis § 34 pkt 1 
Statutu Miasta. 
       Innych wniosków i zastrzeżeń nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski zaproponował przegłosować 
zgłoszone wnioski:  
1) wniosek zgłoszony przez PM dot. uzupełnienia porządku obrad o wyżej wymienione 

uchwały w punkcie 6/13 i 6/14; 23 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”                        
i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni wniosek przyjęli. 

2) wniosek zgłoszony przez radnego J.Mrozka dot. wykreślenia z porządku obrad 
podpunkt 3 w punkcie 6 dot. podjęcia uchwały w sprawie likwidacji Zakładu 
Inżynierii Miejskiej; „za” głosowało 3, „przeciw” 15, wstrzymało się od głosu 5. 
Wniosek radni odrzucili. 

       Następnie  Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski  poddał pod 
głosowanie   propozycję porządku obrad, z uwzględnieniem przegłosowanego wniosku; 
21 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie wstrzym.  radni przyjęli porządek 
posiedzenia jak wyżej.   
 
 Do punktu –4- 
 Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia                 
22 grudnia  2006 roku do 24 stycznia 2007 roku,w załączeniu do protokołu.   
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta W.Kwiatkowski poprosił o więcej informacji 
na temat podjętego zarządzenia nr 27/07 w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości. 
 Radny J.Mrozek zwrócił się z pytaniami do Prezydenta Miasta: 
– czy w rozmowach z firmami budowlanymi i przedsiębiorcami z terenu Ełku poruszył 

sprawę ewentualnego zatrudnienia pracowników, którzy odejdą z ZIM ? 
– czy doszło do spotkania z kierownictwem jednostek organizacyjnych miasta w 

temacie zatrudnienia pracowników z ZIM? 
– kogo dotyczą umorzenia zaległości czynszowych w podjętych zarządzeniach nr 44/07 

i 45/07 ? 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz wyjaśnił, że umorzenie zaległości 
czynszowych  dotyczy osób, które zmarły i nie ma nikogo kto mógłby spłacić zaległy 
czynsz.  Na temat  przejęcia pracowników z ZIM trwają rozmowy z szefami naszych 
jednostek i ci pracownicy, którzy zechcą pracować znajdą zatrudnienie. 
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 Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki – podjęte zarządzenie nr 27/07 dot. 
darowizny dla Wspólnoty Mieszkaniowej – po PKP. 
 
 Do punktu –5- 

Prezes Wojciech Jassak dokonał multimedialnej prezentacji Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Ełku.  

 
Do punktu –6- 
1) Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia na okres od dnia 01 marca 2007 roku do dnia 
31 grudnia 2007 roku czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę   i zbiorowego odprowadzania ścieków,  w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że komisje zajmowały się 
tematem. Pan Prezydent wniósł o podjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o wyrażenie opinii przez 
komisje: 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja pozytywną opinię wydała do projektu uchwały. 
 Radny Jerzy Czepułkowski - w projekcie uchwały jest propozycja obowiązywania 
dotychczasowej taryfy do 31 grudnia 2007 r. W obowiązujących uchwałach w tym 
temacie taryfy obowiązywały do końca lutego. Czy nie należy utrzymać takiego terminu? 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz wyjaśnił, że termin dostosowujemy do roku 
budżetowego – rozliczeniowego.       
 W związku z brakiem formalnych zastrzeżeń Przewodniczący RM poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami „za”, przy 0 głosów 
„przeciw” i 1 głosie wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr V/26/07 w sprawie  
przedłużenia na okres od dnia 01 marca 2007 roku do dnia 31 grudnia 2007 roku 
czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę    
i zbiorowego odprowadzania ścieków.  Uchwała w załączeniu do protokołu. 
 

*  *  * 
2) Projekt uchwały w sprawie  zasad wynagrodzenia nauczycieli ustalenia regulaminów 
wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych miasta Ełku,   
w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbński omówił projekt uchwały i wniósł                       
o podjęcie uchwały wraz z uwzględnieniem wniesionych na piśmie autopoprawek. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o wyrażenie opinii przez 
komisje: 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
  Radny R.Baranowski zwrócił uwagę na sytuację finansową budżetu, tj. na różnicę 
między otrzymywaną subwencją oświatową, a faktycznymi wydatkami na oświatę                   
w mieście. Różnica ta z roku na rok powiększa się. Zwrócił uwagę, że jest to znaczny 
problem, którym należy zająć się. Dla przykładu podał wynagrodzenia nauczycieli                
w szkołach podstawowych prowadzonych przez miasto i w szkołach 
ponadpodstawowych prowadzonych przez powiat. Różnica na korzyść nauczycieli jest            
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w wynagrodzeniu w szkołach prowadzonych przez samorząd miejski, ale jest również 
większe dofinansowanie z budżetu miasta.  
 Radny J.Mrozek zgodził się z wypowiedzią. 
 Radny J.Czepułkowski uważa, że na oświacie nie należy oszczędzać.   
     W  związku z brakiem formalnych zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej  
uwzględniający autopoprawkę z dnia 25 stycznia b.r.; 21 głosami „za”, przy 2 głosach 
„przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących radni podjęli Uchwałę Nr V/27/07 w sprawie  
zasad wynagrodzenia nauczycieli ustalenia regulaminów wynagrodzenia nauczycieli 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych miasta Ełku. Uchwała w załączeniu 
do protokołu. 
 

*   *   * 
3) Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego - Zakładu Inżynierii 
Miejskiej, w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały. Poinformował, że 
komisje zajmowały się tematem szczegółowo. Pan Prezydent wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o wyrażenie opinii przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wielgat poinformował, że Komisja dokonała 
kontroli działalności ZRP i ZIM za rok 2006. Komisja negatywnie oceniła działalności 
tego zakładu w roku 2006. Protokół z dokonanej kontroli radni otrzymali i  znajduje się 
on na stronie internetowej UM w BIP. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego - Zakładu Inżynierii Miejskiej. 
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja pozytywną opinię wydała do projektu uchwały. 
 Radny J.Mrozek -  kierownik jednostki  nie został zaproszony na posiedzenie PM. 
Nie przeprowadzono konsultacji z załogą. Dyrektor ZIM ustosunkował się do protokołu z 
przeprowadzonej kontroli przez Komisję Rewizyjną. Radni nie zostali o tym 
poinformowani. Wniosek Komisji Rewizyjnej dot. przeprowadzenia kompleksowej 
kontroli przez PM nie zrealizowany. Radny składa wnioski: 
- o udzielenie głosu dyrektorowi ZIM, 
- w  dniu dzisiejszym nie podejmować decyzji, 
- umożliwić dyrektorowi ZIM przedłożenie programu naprawczego.  
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz odpowiadając radnemu J.Mrozkowi, 
sprostował, informując, między innymi, że osobiście spotykał się z dyrektorem ZIM.           
W posiedzeniach komisji dyrektor ZIM również uczestniczył. 
 Radny J.Mrozek ponownie zgłosił wnioski: 
– o udzielenie głosu i wysłuchanie dyrektora ZIM, 
– zgodnie z zapisem § 54 ust. 1 Statutu Miasta wnosi o przeprowadzenie głosowania 

jawnego imiennego. 
 Wywiązała się dyskusja, na zakończenie której Przewodniczący Rady Miasta 
zaproponował przystąpić do głosowania zgłoszonych wniosków przez radnego J.Mrozka. 
 Radni przez aklamacje udzielili głosu dyrektorowi ZIM R.Różyckiemu, który 
przyznał, że z Prezydentem Miasta, naczelnikiem Wydziału MK rozmawiał w sprawie 
funkcjonowania ZIM. W posiedzeniach komisji uczestniczył, odpowiadał na różne 
pytania radnych.  
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 Następnie Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie 
wniosek dot. przeprowadzenia głosowania jawnego imiennego; 14 głosami „za”, przy           
2 głosach „przeciw” i 6 głosach wstrzym. radni wniosek przyjęli. 
 W związku z powyższym wnioskiem Przewodniczący Rady Miasta Andrzej 
Orzechowski poddał pod głosowanie :”kto jest za podjęciem uchwały w sprawie 
likwidacji zakładu budżetowego – Zakładu Inżynierii Miejskiej?” i przeprowadził 
głosowanie jawne imienne, wzywając radnych do oddania głosu, wyczytując z listy 
obecności: 
1. Andruszkiewicz  Michał - „za”, 
2. Baranowski  Romuald - „za”, 
3. Bińczak  Tomasz - „za”, 
4. Czepułkowski  Jerzy Mieczysław - „za”, 
5.  Dudzis Krzysztof - „za”, 
6. Dzienisiewicz Ireneusz - „za”, 
7. Jędrkiewicz Zbigniew – wstrzymał sie od głosu 
8. Kwiatkowski Wojciech Paweł  - „za”, 
9. Makowski Tomasz - „za”, 
10. Mrozek Jacek Janusz - „przeciw”  
11. Orzechowski Andrzej - „za”, 
12. Paczkowska Wioletta - „za”, 
13. Palczewski Edward - „za”, 
14. Podwojski Idzi - wstrzymał sie od głosu 
15. Pieńkowski Waldemar Paweł - „za”, 
16. Przekop Tomasz - „za”, 
17. Romanowicz Krzysztof - „za”, 
18. Stradczuk Jan Ignacy - „za”, 
19. Szuliński Romuald - „za”, 
20. Wielgat Jan - „za”, 
21. Wilczyński Krzysztof - „za”, 
22. Wisowaty Bogusław - „przeciw” 
23. Zawadzki Adam Franciszek - „przeciw” 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski ogłosił wynik głosowania; 18 głosów „za”,  
3 głosy „przeciw” i 2 głosy wstrzym. oraz stwierdził podjęcie Uchwały Nr V/28/07                
w sprawie  likwidacji zakładu budżetowego - Zakładu Inżynierii Miejskiej. Uchwała  
w załączeniu do protokołu. 
 

*  *  * 
4) Projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz 
określenia wynagrodzenia  za inkaso, w załączeniu do protokołu. 
 Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o wyrażenie opinii przez 
komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 20 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr V/29/07 w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze 
inkasa oraz określenia wynagrodzenia za inkaso. Uchwała w załączeniu do protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecni radni: I.Dzienisiewicz, J.Mrozek i J.Stradczuk 
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*   *   * 
 
5) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXV/239/2001 Rady Miasta Ełku            
z dnia 28 lutego 2001 roku  w sprawie określenia wysokości opłaty administracyjnej                 
za wydanie wypisów i wyrysów  z miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego oraz ustalenia zasad jej poboru,  w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie 
uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr V/30/07 w sprawie uchylenia uchwały Nr XXV/239/2001 Rady Miasta 
Ełku z dnia 28 lutego 2001 roku  w sprawie określenia wysokości opłaty 
administracyjnej za wydanie wypisów i wyrysów z miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego oraz ustalenia zasad jej poboru. Uchwała                
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: J.Mrozek i J.Stradczuk 

*  *  * 
6) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 
Miasta Ełk do „Stowarzyszenia powiatów, miast i gmin Ełk – Gołdap – Olecko”,                   
w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie 
uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o wyrażenie opinii przez 
komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr V/31/07 zmieniający  uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie Miasta Ełk do „Stowarzyszenia powiatów, miast i gmin Ełk – Gołdap 
– Olecko”.  Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny 
J.Mrozek.  

*  *  *  
 
7) Projekt uchwały zmieniający uchwałę sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
Komisji Rady Miasta  Ełku, w załączeniu do protokołu. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski odczytał treść zapisu § 1 projektu uchwały,   
z   treści, której wynika, że  dopisuje się do składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury                        
i Rodziny radnych: Krzysztofa Dudzisa i Krzysztofa Romanowicza oraz do  dopisuje się 
do składu osobowego Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji radnego  Krzysztofa 
Romanowicza. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr V/31/07 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 
stałych Komisji Rady Miasta  Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecny radny J.Mrozek.  
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*  *  * 
8) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/439/06 Rady Miasta Ełku z dnia 
26 września 2006 r. (w związku z rozpatrzeniem skargi Wojewody Warmińsko – 
Mazurskiego na uchwałę Nr XLIX/439/06 Rady Miasta Ełku  z dnia   26 września 2006 
roku w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta oraz planów miejscowych), w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki omówił wniesioną skargę przez Wojewodę 
Warmińsko-Mazurskiego na uchwałę Nr XLIX/439/06 Rady Miasta Ełku  z dnia                   
26 września 2006 roku w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta oraz planów miejscowych do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego.  Następnie poinformował, że przedłozony  projekt uchwały zawiera 
propozycję uchylenia § 2 uchwały Nr XLIX/439/06, będący przedmiotem skargi 
Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o wyrażenie opinii przez 
komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr V/33/07 w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/439/06 Rady Miasta Ełku 
z dnia 26 września 2006 r.  Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania 
nieobecny radny J.Mrozek.  

*   *   * 
9) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/398/06 Rady Miasta Ełku z dnia 
23 maja 2006 roku, w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki omówił projekt uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami 
„za”, przy 03głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr V/34/07 w 
sprawie zmiany zmiany uchwały Nr XLVI/398/06 Rady Miasta Ełku z dnia 23 maja 
2006 roku  Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny 
J.Mrozek.  

*    *   * 
10) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLIII/375/06 Rady Miasta Ełku            
z dnia 28 marca 2006 roku w sprawie przystąpienia do zmiany fragmentu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ul. Kilińskiego, rzeką Ełk, 
terenem Zgromadzenia Sióstr Benedyktynek Misjonarek i jez. Ełk zwanego EŁK – 
„CYPEL” na obszarze położonym w obrębie III miasta Ełk, obejmującym dz. nr 3001/15, 
3002/1 oraz część dz. nr 3001/16, w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki omówił projekt uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 23 głosami 
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„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr V/34/07 w sprawie uchylenia uchwały Nr XLIII/375/06 Rady Miasta 
Ełku z dnia 28 marca 2006 roku w sprawie przystąpienia do zmiany fragmentu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego                
ul. Kilińskiego, rzeką Ełk, terenem Zgromadzenia Sióstr Benedyktynek Misjonarek 
i jez. Ełk zwanego EŁK – „CYPEL” na obszarze położonym w obrębie III miasta 
Ełk, obejmującym dz. nr 3001/15, 3002/1 oraz część dz. nr 3001/16. Uchwała             
w załączeniu do protokołu. 

*  *  * 
11) Projekt uchwały w sprawie kodeksu etyki radnego Rady Miasta Ełku, w załączeniu 
do protokołu. 
 Przewodniczący Koalicyjnego Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość Tomasz 
Bińczak - wnioskodawca projektu uchwały  poinformował, że do zgłoszonego projektu 
uchwały wniesiono szereg poprawek. Projekt uchwały omawiany był w poszczególnych 
komisjach. Projekt uchwały zgodny jest z Europejskim Kodeksem Radnego. W imieniu  
Klubu Radnych wniósł o odjęcie uchwały  w sprawie kodeksu etyki radnego Rady Miasta 
Ełku.  
Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o wyrażenie opinii przez komisje: 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował,           
że komisja pozytywną opinię wydała do projektu uchwały. 
 Radny I.Podwojski zwrócił sie z zapytaniem, jaki jest sens podejmowania 
uchwały, skoro Kodeks Etyki Radnego jest identyczny z  Europejskim Kodeksem 
Radnego.  
 Radny I.Dzienisiewicz zwrócił sie z zapytaniami: 
– czy będzie powołana Komisja Etyki i w jaki sposób będzie ona powołana? 
– kto będzie wnosił o ocenę radnego? 
– skutki odmowy uczestniczenia w takiej komisji. 
 Radny J.Czepułkowski zwrócił uwagę na brak zapisu, komu powierza się 
wykonanie uchwały. 
  Przewodniczący Koalicyjnego Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość Tomasz 
Bińczak odpowiadając na powyższe zapytania, między innymi powtórzył, że przedłożony 
projekt uchwały jest zgodny z Europejskim Kodeksem Radnego. Odnośnie powołania 
Komisji Etyki – byłaby to doraźna komisja i jeśli zajdzie potrzeba – powołana. Wniosek 
o ocenę radnego może zgłosić każdy radny. Odnośnie zapisu dot. powierzenia wykonania 
uchwały, można uzupełnić. 
 Radny W.Kwiatkowski odczytał treść zapisu § 8 i stwierdził, że wszyscy radni są 
odpowiedzialni za wykonanie uchwały. 
 Radny J.Mrozek przyznał, że za wykonanie uchwały odpowiedzialny jest każdy 
radny. Komisja Etyki – byłaby komisją doraźną i będzie zależało od potrzeby i zakresu 
jej powołania. Ponadto obowiązujące przepisy prawa pewne rzeczy regulują. 
 Radny I.Dzienisiewicz – przepisy obowiązują od kilku lat. Zdaniem radnego 
różnica polega na tym, że przepisy są jasno sprecyzowane, w przeciwieństwie do 
projektu Kodeksu Etyki Radnego. Zaproponował przełożyć głosowanie do czasu 
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doprecyzowania zapisów ustalenia warunków powołania Komisji Etyki. Propozycję 
zgłosił jako formalny wniosek. 
 Radny Z.Jędrkiewicz zgłosił wniosek o wykreślenie wyrazów; „ 
bezinteresownością  i” w art. 1 Kodeksu Etyki Radnego 
 Przewodniczący Koalicyjnego Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość Tomasz 
Bińczak jako wnioskodawca projektu uchwały zgłosił wniosek o dopisanie § 3 do 
projektu uchwały z treścią;  „§ 3.  Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu 
Rady Miasta Ełku.” Wniosek zgłasza jako autopoprawkę do projektu uchwały. Zgodził 
sie z wnioskiem zgłoszonym przez radnego Z.Jędrkiewicza dot. wykreślenia wyrazów; „ 
bezinteresownością  i” w art. 1 Kodeksu Etyki Radnego. 
 Radny J.Stradczuk proponował przyjąć  przez aklamację Kodeks Etyki Radnego 
bez podejmowania uchwały w tej sprawie. 
 Radny I.Dzienisiewicz wycofał wniosek dot. przełożenia glosowania. 
 Radny I.Podwojski zaproponował pozostać przy Europejskim Kodeksie Etyki 
Radnego. Poprał propozycje zgłoszona przez radnego J.Stradczuka. Odczytał treść 
ślubowania radnego. 
 Po wyczerpaniu dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał 
pod głosowanie wniosek dot. dot. wykreślenia wyrazów; „ bezinteresownością  i” w art. 1 
Kodeksu Etyki Radnego.; 17 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 5 głosach 
wstrzym. radni wniosek przyjęli. 
 Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie jak wyżej z uwzględnieniem autopoprawki i przegłosowanego wniosku;                
19 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach wstrzym.  radni podjęli Uchwałę   
Nr V/36/07 w sprawie kodeksu etyki radnego Rady Miasta Ełku. Uchwała                      
w załączeniu do protokołu. 

*  *  *  
12) Projekt uchwały w sprawie wyboru Komisji Dyscyplinarnych orzekających za 
naruszenie obowiązków przez mianowanych pracowników samorządowych Urzędu 
Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu. 
Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o wyrażenie opinii przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 W związku z tym, że Komisja Dyscyplinarna II instancji  powinna składać się             
z 6 osób, a w projekcie uchwały są zgłoszone 4 osoby spośród przedstawicieli  Klubów 
Radnych, Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o zgłoszenie                        
jeszcze  2 kandydatów. 
 Radny T.Bińczak zgłosił kandydaturę radnego W.Kwiatkowskiego. Radny 
Wojciech Kwiatkowski wyraził zgodę. 
Radny Z.Jędrkiewicz zgłosił kandydaturę radnego J.Stradczuka. Radny J.Stradczuk 
wyraził zgodę. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poinformował, że zgłoszono następujące osoby do Komisji 
Dyscyplinarnej  I instancji: Czepułkowski Tomasz, Mandziarz Danuta, Grunt-Mejer 
Grażyna, Michalecka Irena, Rachwalski  Zbigniew, Bałdyga Janina oraz do Komisji 
Dyscyplinarnej II instancji: Bińczak Tomasz, Czepułkowski Jerzy Mieczysław, 
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Jędrkiewicz Zbigniew, Makowski Tomasz, Kwiatkowski Wojciech Paweł, Stradczuk Jan 
Ignacy. Następnie Przewodniczący RM  poddał pod głosowanie projekt uchwały                    
w sprawie jak wyżej; 19 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – 
jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr V/37/07 w sprawie wyboru Komisji 
Dyscyplinarnych orzekających za naruszenie obowiązków przez mianowanych 
pracowników samorządowych Urzędu Miasta Ełku. Uchwała w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: W.Paczkowska, I.Podwojski, 
K.Wilczyński, J.Wielgat. 
 

*   *  * 
13) Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta  Miasta Ełku do przyjęcia 
środków finansowych na dofinansowanie projektu pn. „Budowa II etapu promenady 
miejskiej w Ełku dla rozwoju turystyki w mieście.” oraz ustanowienia formy 
zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy, w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie 
uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr V/28/07 w sprawie upoważnienia Prezydenta  Miasta Ełku do przyjęcia 
środków finansowych na dofinansowanie projektu pn. „Budowa II etapu 
promenady miejskiej w Ełku dla rozwoju turystyki w mieście.” oraz ustanowienia 
formy zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy. Uchwała w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: W.Paczkowska, I.Podwojski, 
K.Wilczyński, J.Wielgat. 
 

*   *   * 
14) Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Ełku do przyjęcia 
środków finansowych na dofinansowanie realizacji programu Ministerstwa Edukacji 
Narodowej  Biuro Wdrażania Europejskiego Funduszu Społecznego Działania 2.1a  
„Dotacje dla szkół na projekty rozwojowe„  oraz form zabezpieczenia prawidłowej 
realizacji umowy/porozumienia, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił projekt uchwały i wniósł              
o podjęcie. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr V/39/07 zmieniającą uchwałę w sprawie upoważnienia Prezydenta 
Miasta Ełku do przyjęcia środków finansowych na dofinansowanie realizacji 
programu Ministerstwa Edukacji Narodowej  Biuro Wdrażania Europejskiego 
Funduszu Społecznego Działania 2.1a  „Dotacje dla szkół na projekty rozwojowe„  
oraz form zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy/porozumienia. Uchwała            
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: I.Podwojski                   
i K.Wilczyński.  
 
 
 
 
Do punktu -7-  
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 Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że na najbliższej sesji będzie 
uchwalany budżet na 2007 rok. W komisjach odbędą się debaty, dzisiaj zaproponował 
ograniczyć się tylko do wysłuchania i prezentacji projektu budżetu na 2007 rok. 
 Skarbnik Miasta J.Wróbel zaprezentował w formie elektronicznej i omówił 
projekt budżetu na 2007 rok. 
  
Do punktu -8-  
 Radny Jacek Mrozek zgłosił następujące interpelacje: 
– dot. sprzedanych działek  przy ulicy Pięknej z przeznaczeniem ich pod zabudowę 

mieszkalno-pensjonatową. Działki zostały sprzedane, właściciele nieruchomości 
wybudowali budynki, ale nie funkcjonują one jako pensjonaty. Radny zadaje pytanie, 
jak można wyegzekwować zapisy zawarte w aktach notarialnych odnośnie 
przeznaczenia zabudowy oraz świadczonych usług? 

– dot. wjazdu od ulicy Wojska Polskiego do posesji budynków przy ulicy Wojska 
Polskiego  nr 23A, 25,  27, 29, 31 i 33  oraz ulicy Nadjeziornej do budynków nr 3, 5, 
7, 9 i 11. Z tego wjazdu uczyniono tzw. parking miejski, zastawiając wjazdy do wyżej 
wymienionych budynków, gdyż nie ma tam znaku zakaz wjazdu (z zaznaczeniem, że 
nie dotyczy mieszkańców lub klientów pensjonatu). Część mieszkańców z tych 
budynków zgłosiła to do radnego jako problem i proszą o zajęcie się tematem. 
Zwrócili uwagę, że przez tę sytuację niemożliwe jest też przebywanie na podwórzu 
budynków dzieci, ponieważ panuje tam duży ruch samochodów i byłoby to dla nich 
niebezpieczne. 

– dot. przejścia dla pieszych naprzeciwko Wyższej Szkoły Finansów i Zarządzania Filia 
w Ełku. Naprzeciwko tej uczelni, jak i w okolicach przystanku MZK nie ma 
wyznaczonego przejścia dla pieszych. Z tematem tym zgłosili się studenci tej uczelni. 
Zdaniem radnego należy uporządkować sprawę przejść dla pieszych na całej ulicy 
Wojska Polskiego, łącznie  z synchronizacją sygnalizacji świetlnej. Za przykład radny 
wskazał przejście dla pieszych naprzeciwko ECK, gdzie w trakcie trwania jednego 
cyklu człowiek starszy lub osoby idące  z dziećmi nie zdążą przejść. Również bardzo 
niebezpieczne jest przejście dla pieszych przy rzece Ełk, na którym niedawno doszło 
do groźnego wypadku.  

– dot. bezpłatnego publicznego dostępu do Internetu drogą radiową. Z tym zgłosili się 
do radnego mieszkańcy miasta. Radny proponuje na początek wyznaczyć kilka takich 
punktów. Nie będzie to służyło tylko mieszkańcom miasta, ale i turyści mogliby                
z tego nieodpłatnie skorzystać, wykorzystując do tego przenośne komputery typu 
laptop.  
Radny poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi na zgłoszone wcześniej 

interpelacje   w sprawie nadzoru właścicielskiego nad spółkami komunalnymi oraz             
w sprawie modyfikacji  i raportowania z realizacji programów strategicznych.   

Radny przekazał zapis elektroniczny i wydruk ze strony Biura Nieruchomości 
MAZURY dot. oferty sprzedaży Zamku. Z otrzymanej od Prezydenta Ełku odpowiedzi 
na interpelację w tej sprawie wynikało, że takiej oferty sprzedaży nie było na stronach 
internetowych. 

Następnie radny Jacek Mrozek zwrócił się z następującymi zapytaniami: 
1) czy powołał już Pan Prezydent po prawie dwumiesięcznym urzędowaniu zespół ds. 
pozyskiwania funduszy unijnych, który poza wykonywaniem zadań na rzecz miasta 
mógłby służyć pomocą mieszkańcom, organizacjom pozarządowym i przedsiębiorcom? 
2) czy w tym roku budżetowym Prezydent Ełku wprowadzi system proinwestycyjny           

i prorozwojowy podatków lokalnych? 
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3) czy w tym roku Pan Prezydent przewiduje i wprowadzi stypendia Prezydenta Ełku 
dla utalentowanych uczniów i studentów z ubogich rodzin, a także dla wybitnych 
artystów  i sportowców? 

4) czy istnieje wieloletni plan remontów budynków komunalnych w perspektywie 
wieloletniej, tak, aby mieszkańcy poszczególnych budynków wiedzieli, kiedy mogą 
spodziewać się remontu swojego domu? A jeśli nie ma takiego planu, to, czy 
Prezydent Ełku planuje jego wprowadzenie? 

 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że chce przyjąć taką procedurę, 
aby  w przeciągu 14 dni udzielać odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. Pan Prezydent 
poinformował również, że nie otrzymał z Biura Rady Miasta wypisanych interpelacji            
i zapytań radnych na piśmie, gdyż nie było to praktykowane. Na bieżąco były udzielane 
odpowiedzi. Pan Prezydent zapewnił,   że mimo tego, iż Statut Miasta nie przewiduje 
trybu udzielania odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych, to takie odpowiedzi 
radni będą otrzymywać w przeciągu 14 dni od zgłoszenia.  Odnośnie powołania zespołu 
ds. pozyskiwania środków finansowych, Pan Prezydent poinformował, że chce taki 
zespół powołać jak najszybciej, ale uzależniony jest od tego kiedy Rada Miasta przyjmie 
budżet na ten rok, gdyż wiąże się to z wydatkami na wynagrodzenia dla pracowników. 
Przygotowywane są zmiany do Regulaminu Organizacyjnego i będzie to nowy pierwszy 
wydział, który niebawem powstanie. Co do wieloletniego planu remontów Pan Prezydent 
zgodził się, że powinien być.      
 
 Naczelnik Wydziału MK A.Semeńczuk zwrócił uwagę radnemu J.Mrozkowi,              
że w zakresie gospodarki mieszkaniowej, to radny żyje jeszcze w socjalizmie. Otóż 
miasto będzie remontowało budynek tam, gdzie nie ma Wspólnoty. Wolą Wspólnoty  
(miasto jako jeden ze współwłaścicieli w różnych proporcjach i udziałach) oraz decyzją 
Zarządu Wspólnoty i wszystkich współwłaścicieli  jest decydowanie o zakresie remontu 
danego budynku. Taki remont współwłaściciele finansują.   W wielu wypadkach tworzą 
fundusze remontowe. Zaproponował, aby radny zapoznał się z ustawą o własności lokali. 
Miasto może remontować budynek wówczas kiedy ma 100% wartości. Są  dwa budynki 
zgłoszone do remontu w ramach rewitalizacji – budynek przy ul. Armii Krajowej 25           
i budynek obok - szkoła muzyczna.  
 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu dodał, że miasto prowadzi 
remonty bieżące w budynkach, np. klatek schodowych, w budynkach gdzie jesteśmy 
100% właścicielem jako miasto. Pan Prezydent przeprosił radnego za nie udzielenie 
odpowiedzi na interpelacje zaległe. Poinformował, że nadzór właścicielski będzie                   
w obrębie Wydziału MK i Nadzoru Właścicielskiego, bo tak ten wydział będzie się 
nazywał. Będzie osoba odpowiedzialna za bieżące monitorowanie naszych spółek                    
i zakładów, chodzi o monitorowanie działalności członków rad nadzorczych 
powoływanych przez PM.  Odnośnie monitoringu i poprawiania strategii – w następnym 
tygodniu zostanie powołany zespół, w skład  którego PM poprosi również radnych. 
Zadaniem tego zespołu będzie przygotowanie zmian do obowiązującej strategii, do 
Programu Rewitalizacji i innych dokumentów strategicznych. Na pozostałe interpelacje 
zostaną udzielone odpowiedzi na piśmie. 
 
 Radny J.Mrozek odniósł się do wypowiedzi Naczelnika Wydziału MK 
informując, że ma 32 lata i socjalizm głównie pamięta z opowiadań i książek. Zaapelował 
o nie komentowanie,   a udzielanie odpowiedzi na zapytanie, gdyż radny ma prawo nie 
znać dokładnie zawiłości oraz uwarunkowań faktycznych, czy prawnych i właśnie 
dlatego zadaje pytania. Prosi o kulturalne udzielanie odpowiedzi bez komentarzy. 
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 Wiceprzewodniczący RM W.Kwiatkowski w uzupełnieniu interpelacji zgłoszonej 
przez radnego J.Mrozka  dot. synchronizacji sygnalizacji świetlnej poinformował, że               
w poprzedniej kadencji trzy razy zgłaszał wniosek o wydłużenie cykli sygnalizacji 
świetlnej na ul. Wojska Polskiego. Pan Prezydent pisał pisma do GDDK, która 
odpowiadała, że nic się nie da zrobić i na tym się kończyło. Zdaniem 
Wiceprzewodniczącego RM da się zrobić, sygnalizacja źle funkcjonuje. Cykle ustawienia 
sygnalizacji w mieście ustawione co najmniej 10 lat temu, a dostosowuje się je do 
bieżącego ruchu. Od tamtej pory nie korygowano cykliczności sygnalizacji. Kolejny 
temat jaki poruszył Wiceprzewodniczący RM dot. zlokalizowanego przejścia dla 
pieszych przy ul. Grunwaldzkiej. Przejście to jest niezgodne z projektem organizacji 
ruchu wykonanym w 2003 r. Przez tyle lat łamane są przepisy prawa. GDDK 
lekceważyła nasze prośby prze tyle lat. Radny wierzy, że PM zajmie się sprawą                        
i przejście to zostanie zlokalizowane w miejscu gdzie zostało zaprojektowane.  
 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zgodził się odnośnie cykli sygnalizacji 
świetlnej na ulicy Wojska Polskiego.  
 Do punktu – 9- 
 Radny T.Bińczak zgłosił wniosek o powołanie Komisji Statutowej do uchwalenia 
nowego Statutu Miasta Ełku. 
 
 Wiceprzewodniczący RM W.Kwiatkowski – dot. zakupu radnym czasopisma 
samorządowego Wspólnota. Na liście chętnych widnieje 16 radnych. 
Wiceprzewodniczący RM poddał pod wątpliwość, czy naszą gminę stać, by każdemu 
radnemu takie czasopismo gratis wręczać? Wiceprzewodniczący RM zaproponował, aby 
zakupić 5 egz. i przekazywać po 1 egz. dla przewodniczącego Klubu i 1 egz. byłby do 
wykorzystania przez radnych w BRM.  
 
 Radny J.Stradczuk – docenia troskę o budżet miasta, ale należy analizować budżet                     
w pozycjach gdzie jest on marnotrawiony.  
 
 Radny J.Czepułkowski zaproponował, aby w dniu dzisiejszym w tej sprawie 
arbitralnych decyzji nie podejmować. Radny nie jest w stanie ocenić, czy wniosek 
radnego Kwiatkowskiego jest sprawiedliwy, w przypadku, gdy jeden klub zrzesza                   
9 radnych, a inny mniej. Zaproponował, aby Przewodniczący RM po konsultacjach                  
z przewodniczącymi klubów podjął decyzję, wcześniej upewniając się, czy 
WSPÓLNOTA znajduje się na stronach internetowych. Jeśli jest to dyżurne egz.  w BRM 
wystarczą. 
 
 Radny A.Zawadzki wpisując się na listę po czasopismo samorządowe 
WSPÓLNOTA  był przekonany, że za to czasopismo z diety zapłaci. 
 
 Radny Jacek Mrozek zgłosił następujące wnioski: 
– odnośnie kosztów poniesionych przez samorząd miejski na utrzymanie Zamku. 

Radny wnosi o przedstawienie zestawienia poniesionych nakładów finansowych na 
Zamek Ełcki od 1990r. 

– w Urzędzie Miasta zatrudniony jest wolontariusz. Ma on określone zadania.  Radny 
pyta, czy wykonywane zadania pokrywają się wprost z zadaniami urzędnika, np.                
z możliwością dostępu    i posiadaniem haseł do BIP. Wolontariusz dokonał wpisu do 
BIP, o który poszedł spór na Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji. Radny chciałby 
poznać zakres obowiązków tego wolontariusza. 
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– W związku ze zbliżającymi się feriami zimowymi, radny pyta czy w Ełku powstanie 
lodowisko? 

 Radny oświadczył radnym, że podejmuje się dyżurów radnego. Sprawę tę 
uzgodnił   z Przewodniczącym RM. Dyżury pełnione będą w każdy poniedziałek w BRM 
przez godzinę od godz. 15.00 do godz. 16.00. 
 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poinformował:  
– powstał Klub Radnych Ełckiego Porozumienia Samorządowego, w skład którego 

wchodzą radni: Jędrkiewicz Zbigniew, Palczewski Edward, Wisowaty Bogusław. 
Przewodniczącym Klubu został wybrany Wisowaty Bogusław. 

– Oświadczenia złożone przez radnych w części jawnej są zamieszczone na stronie 
internetowej Urzędu Miasta w BIP. Po jednym egz. oświadczenia majątkowego 
przekazano do Urzędu Skarbowego w Ełku. Pan Przewodniczący przekazał również 
informację na temat złożonych oświadczeń przez radnych do:  
1) Krajowego Biura Wyborczego Delegatura w Olsztynie,  
2) Warmińsko – Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego Wydziału Prawnego i 
Nadzoru                      w Olsztynie, 
3) oraz Warmińsko – Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie Delegatura                        
w Elblągu. 
Zostały rozdane radnym druki oświadczeń majątkowych, które należy wypełnić                      
i wraz z kopią  swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 
podatkowym 2006 (PIT) należy złożyć w terminie do 30 kwietnia 2007 r.  
Pan Przewodniczący przypomniał, że druk oświadczenia majątkowego wszyscy radni 
otrzymali drogą mailową. Ponadto druk oświadczenia majątkowego można pobrać  ze 
strony internetowej UM – z BIP. 

-  Wpłynęły pisma:  
1) mieszkańców ulicy Kwiatowej w sprawie remontu i modernizacji ul.Kwiatowej, 
2) mieszkańca ulicy Konwaliowej dot. stanu ulic na os. Pod Lasem, 
3) mieszkańców os. Grunwaldzkiego dot. dróg na osiedlu, 
Wszystkie pisma Pan Przewodniczący skierował do Komisji Mienia Komunalnego, 
Prawa                  i Porządku.  

– Wpłynął wniosek Miejskiego Klubu Sportowego „MAZUR” o dofinansowanie kupna 
nowego ringu bokserskiego. Wniosek przekazany został Prezydentowi Miasta oraz 
skierowany do Komisji Sportu Turystyki i Rekreacji oraz Komisji Budżetowej. 

– Wpłynęło pismo Mazurskiego Towarzystwa Naukowego w Ełku – Przewodniczący 
RM odczytał treść. 

– Wpłynął protest pracowników Izby Wytrzeźwień z dnia 23.01.2007r. w sprawie 
planowanej likwidacji  Izby Wytrzeźwień. Protest skierowany do Prezydenta Miasta.  

– Projekt uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju                        
i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, 
złożony przez Koalicyjny Klub Radnych PiS, przekazany został Prezydentowi Miasta 
z prośbą o zajęcie stanowiska                     i opinię prawną.  

– Wpłynęły oferty z różnych instytucji w sprawie organizowanych szkoleń dla radnych. 
Oferty do zapoznania się są w BRM. 
  

 Radny J. Czepułkowski wnosi o to, aby nie podejmować prac nad projektem 
uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu, gdyż uchwalona uchwała nie będzie 
miała zastosowania dla tegorocznego budżetu miasta. Jeśli mamy powołać Komisję 
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Statutową, która przejrzy Statut Miasta i spróbuje złożyć propozycję jego uaktualnienia           
i innych dokumentów regulujących pracę, np. komisji, to wówczas przyszedłby czas na 
prace nad tym projektem uchwały. 
 

Radny J.Mrozek poinformował, że podstawą prawną podejmowania uchwały            
w sprawie procedury uchwalania budżetu nie jest Statut Miasta, a ustawa o samorządzie 
gminnym. Obowiązująca uchwała RM w tym zakresie pochodzi z roku 1994. W swoich 
zapisach jest nieaktualna, przywołane są w niej już nie obowiązujące przepisy prawa.  

 
  Radny J.Czepułkowski zgodził się, że Statut Miasta nie jest podstawą pracy nad 
tym projektem uchwały, ale istnieje szereg postanowień zarówno Statutu jak                        
i Regulaminu, które  z siebie wynikają, albo mogą być ze sobą sprzeczne. Zdaniem 
radnego przedłożony projekt jest sprzeczny z przyjętym w dniu dzisiejszym Kodeksem 
Etyki Radnego, w którym czytamy, że radny nie wkracza w kompetencje PM.                        
W projekcie uchwały mamy punkty dot. sposobu zbierania informacji do budżetu przez 
różne organy i instytucje. Rada może projektować regulamin prac nad budżetem miasta 
od momentu kiedy projekt budżetu trafi do Przewodniczącego RM. Radny sądzi, że 
istnieje potrzeba skonfrontowania tego projektu uchwały przez wnioskodawcę z innymi 
dokumentami już obowiązującymi i z tymi które mamy zmieniać. Ta uchwała będzie 
miała zastosowanie do budżetu na rok 2008.  
 
 
Do punktu –10- 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski 
zamknął obrady V Sesji Rady Miasta w dniu  30 stycznia 2007 roku o godz. 1525 . 
 
Protokołowała:  

      Przewodniczył: 
Elżbieta Liziewska 

               Andrzej Orzechowski 
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